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GMINA KŁODZKO  (inf.  wł.).  Doskonała ekspozycja słoneczna wielu miejsc kusi  co niektórych
inwestorów  z  branży  energetycznej  do  przymiarek  związanych  z  budową  farm  bądź  instalacji
fotowoltaicznych.  Z  tego  rodzaju  ofertami  spotkają  się  gospodarze  gminy  wiejskiej  Kłodzko;
aktualnie w trakcie rozpatrywania znajduje się pięć wniosków dotyczących ujarzmienia promieni
słonecznych właśnie na im podległym obszarze. Wystąpili z nimi tak firmy, jak i osoby fizyczne.
 

Nie w każdym miejscu gminy da się postawić farmę fotowoltaiczną

- W dotychczasowej historii rozpatrywania takich wniosków zdarzyły się przypadki, że musieliśmy
odmówić  zainteresowanym.  Podłożem  takich  decyzji  było  to,  że  brakowało  uwarunkowań
środowiskowych lub w rachubę wchodziło zaburzenie ładu przestrzennego. Zdarzy się też sprzeciwy
mieszkańców - informuje wójt Zbigniew Tur.

W  porównaniu  do  lat  poprzednich  na  terenie  gminy  kłodzkiej  zainteresowanie  fotowoltaiką
zdecydowanie wzrosło.
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